
Referat af bestyrelsesmøde den 12. februar 2009 

Til stede var: Erik, Henrik og Bodil 

 Afbud fra:  Bøgh og Vagn 

 

Pkt. 1. Bredbåndstilslutning 

Indledningsvis blev bredbåndssituationen i Danmark drøftet på baggrund af Bredbånd MidtVest’s betalingsstandsning og 

den deraf følgende usikkerhed på markedet. Man har i Børsen kunnet læse om de danske bredbåndsselskaber og deres 

aktiviteter, ligesom man på nettet har kunnet finde en del artikler om emnet. 

Der var enighed om at rette skriftlig henvendelse til Bredbånd Nord for at få klarhed over, hvorvidt MidtVest’s 

betalingsstandsning får indflydelse på gennemførelsen af Grundejerforeningens tilslutning til fibernettet, herunder om 

det overordnede fibernet, som grundejerforeningen skal tilsluttes, er etableret, samt om der på nuværende tidspunkt er 

forhold, som kan medføre, at leveringstidspunktet for produkter på fiber, incl. Fritidsfiber, senest 1/10-2009 ikke kan 

overholdes. 

Formanden oplyste, at hun den 10. januar rykkede Morten Møller Hansen for besked om, hvordan gravearbejdet vil blive 

udført i vores område samt hvor langt man er med det nye Fritidsfiber-koncept. Morten lovede at sende navn på den 

medarbejder hos ENV, der skal stå for gravearbejdet. Der er endnu ikke kommet svar fra Morten med navn på nogen 

kontaktperson hos ENV, ligesom der ikke er indløbet noget som helst om Det nye Fritidsfiber-koncept.  

Pkt. 2. Regnskabet 

Erik meddelte, at regnskabet for 2008 så pænt ud – der har været store udgifter på kontoen for Veje, grøfter og 

beplantning, bl.a. fordi grøfterne har fået den helt store tur i år. 

Pkt. 2. Eventuelt 

 Der var intet til dette punkt. 

 

Referent: 

Bodil H. Poulsen 

 


